
Pozytywne stanowisko Min. Rozwoju w sprawie dotacji LGD

Dodano: 21.09.2017

Zdaniem Ministerstwa Rozwoju, przedsiębiorcy leśni podlegają ustawie o swobodzie działalności
gospodarczej.

 

Polska  Leśna  Izba  Gospodarcza  zwróciła  się  do  Ministerstwa  rozwoju  z  prośbą  o  wyjaśnienie
problemu z dotacjami dla zulowców z tzw. Lokalnych Grup Działania.

 

Problemem była błędna interpretacja zapisów w ustawie o swobodzie działalności gospodarczej.
Więcej o tym możecie przeczytać tutaj:

http://izbalesna.pl/informacje/147-pytanie-do-morawieckiego

 

W odpowiedzi na pismo PLIG, Ministerstwo Rozwoju stwierdziło, że wypychanie zuli poza margines
tej ustawy i odmowa na podstawie przyznania dotacji jest, jak wynika z pisma, błędem.

 

Poniżej prezentujemy pismo z Ministerstwa:
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http://izbalesna.pl/informacje/147-pytanie-do-morawieckiego
http://izbalesna.pl/images/2017.09.21_MR_do_PLIG_o_dotacjach_strona_1.pdf
http://izbalesna.pl/images/2017.09.21_MR_do_PLIG_o_dotacjach_strona_2.pdf


 

Stanowisko MR w tej sprawie pomoże wielu zulowcom w staraniach o dotacje z UE.
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